

No. 2545. Multilateral

CONVENTION RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. GENEVA, 28 JULY 1951 [*United Nations, Treaty Series, vol. 189, I-2545.*]

PARTIAL WITHDRAWAL OF RESERVATION*

Papua New Guinea

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 20 August 2013

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 20 August 2013

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 2545. Multilatéral

CONVENTION RELATIVE AU STATUT DES RÉFUGIÉS. GENÈVE, 28 JUILLET 1951 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 189, I-2545.*]

RETRAIT PARTIEL DE RÉSERVE*

Papouasie-Nouvelle-Guinée

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 20 août 2013

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 20 août 2013

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

(Original: English)

“... In accordance with article 42, paragraph 2 of the Convention, I wish to communicate to you that Papua New Guinea withdraws its reservation with respect to the provisions contained in articles 17 (1), 21, 22 (1), 26, 31, 32 and 34 of the Convention in relations to refugees transferred by the Government of Australia to Papua New Guinea and accepts the obligations stipulated in these articles in relation to such persons. This withdrawal has immediate effect. The reservation remains in effect for all other persons...”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

(Traduction) (Original : anglais)

... Conformément à l'article 42, paragraphe 2 de la convention, je tiens à vous communiquer que la Papouasie-Nouvelle-Guinée retire sa réserve à l'égard des dispositions contenues au premier paragraphe de l'article 17, à l'article 21, au premier paragraphe de l'article 22 et aux articles 26, 31, 32, 34 de la Convention en ce qui concerne les réfugiés transférés par le gouvernement de l'Australie à la Papouasie-Nouvelle-Guinée et accepte les obligations stipulées dans lesdits articles en relation avec ces personnes. Ce retrait prend effet immédiatement. La réserve reste en vigueur pour toutes les autres personnes ...